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Zapisnik sa konstitutivnog sastanka Privrednog savjeta opitine Gradiska

Dnevni fed sastanka:
1. Uvodna ri jed naaelnika opstine Gradiska
2. Formiranje Privrednog savjeta
3. lzbor predsjednika, zamjenika predsjednika Privrednog savjeta iTehnidkog sekreterUata Privrednog

savjeta
4. Diskusija
5. Koktel

Kdn$ltutivni sastanak Privrednog savjeta odian 09.12.2O14.godine u sali 47. Opitinske uprave
Opghe Gradi5ka. Sastanak poaeo u 13.00 aasova.

Skupu se na poeetku sastanka obratio naielnik Odjeljenja za razvoj Nikola Soldatii, pozdravio prisutne
privrednike, predstavnike Privredne komore RS, goste iz ciza iACEDa.

Soldati6je istaknuo da je Opstina Gradiska i nevladina organizacija ACED, uz podr6ku njemadke
konsultantske organizacije Glza, kroz pfojekat REGERD , anketirala 124 privredna subjekta sa
podrudja opstine Gradiske. Rezultati ankete su pokazali da je ve6ina privrednika zainteresovana za
bolju i transparentniju komunikaciju sa predstavnicima loklane uprave. Formiranje Privrednog savjeta
jedan je od nadina da se komunikacija pobo$sa i udini transparentnom.

Javno privatni dijalog (JPD) predstavlja svaki oblik interakcije izmedu javnog i privatnog sektora,
ukljueuju6i razmjenu informacija misljenja, iskustava iznanja izmedu predstavnika lokalne samouprave
ivlasnika mikro, malih isrednjih preduzeda /zadruga/udruzenja pfeduzetnika/investitora; konsultovanje
privatnog sektora o vaznim pitanjima za razvoj zajednice i unapredenje poslovnog okruzenja;
ukljudivanje p vatnog sektora u proces donosenja odluka na lokalnom nivou, itd.
Navedeno je da predsjednik Privrednog savjeta treba da bude nadelnik Opstine cradiska, a zamjenik iz
reda privrednika. Dogovoreno je da privrednici izmedu sebe usaglase prijedloge za zamjenika
privrednog savjeta, i na narednoj sjednici predloze svog predstavnika.
Odjeljenja za razvoj Opstinske uprave opstine Gradiska ima ulogu Tehnidkog Sekreterijata , treba da
koordini6e javno-privatnim dijalogom, i koofdinise realizaciju inicijativa koje proistidu iz procesa JPD-a,
kao i da obavlja monitoring i evaluaciju procesa JPD-a.Tehnidki sekretarje osoba iz Odjeljenja za @zvot
Brankica Brki6, koja nema pravo glasa Lr formianom Privrcdnom savjetu.

Skupu se obratio i nadelnik Odjeljenja za pivredu i poljoprivredu Ljubimko Cakalj. lstakao je da mu je
zadovoljstvo Sto su se na jednom mjestLr nasli najznaeajniji privfednici sa podruaja opstine, i da vjeruje
da ie saradnja sa p.isutnim biti ko.isna na obostrano zadovoljstvo. Napomenuo je da Ce se odr:avati i
sastanci sa gEnskim strukturama, da bi se poveiala konkurentnost na podrudju regije, fepublike a i
5ire. lstaknuto je da de dlanovi Privrednog savjeta imati ulogu u donosenju odluka, i da 6e imati direktni
uticaj na jzwsnu vlast.
Zamolio je da predstavnici Privredne komofe RS uzmu udesce na sastanku i obrate se skupu.

Predsjednik podrudne Privredne komore BanjaLuka, gospodin Ranko Topie se obratio prisutnim sa
2eljom da im rad u Privrednom savjetu bude konstruktivan, dinamidan ikvaliteta. lzmedu ostalog
pomenuo je uticaj Privfedne komore RS na dokument Priedlog mjefa za ekonomsku politiku za
2015.godinu, izamolio privrednike da ovaj dokLrment izanaliziraju, daju svoje prtedloge i sugesti je i
maksimalno utidu na one mjere koje so za njihovo poslovanje bitne.
lstaknuo je da se mora zastititi domaca proizvodnja, i da je najveci problem mijenjanje svijesti gradana.



PredloZeno je da Op6tina Gradiska napravi sporazum sa Privrednom komorom RS, kako bi mogla
koristiti bazu podataka Privfedne komore, koja moze itreba da bude polazna osnova svih analiza,
izvjestaja i istrazivanja.
Dijalog izmedu privrednika i lokalne vlasti, treba da rezultira novim inicijativama, prijedlozima i
sugestrjama na izvrsnu vlast, kako bi ona pravovremeno rcagovala i udovoljila zahtjevima privrednika.
Na neke od zahtjeva lokalna vlast nemoze uticatijer nisu u njenoj nadleznosti, te se onda moramo
obra6ati viSim nivoima vlasti zajedno ispred Privrednog savjeta.
Uz Zelju da Op6tina GradiSka 6to prije stvori povoljno poslovno okruzenje i ostvari uspjeh u ladu
Privrednog savjeta, gospodin Rankoje zavrsio svoje izlaganje.

lspred privrednika se obratila gospoda Milena Vrhovac predstavnik preduze6a BOR doo GradiSka, koji
se bavi proizvodnjom stolica i stolova. lstaknula kako je p vfedi jako tesko da funkcionige u tfenutnom
ambijentu, da su nameti drzave(porezi i doprinosi) destimulativni, i da je veoma tesko izadi na ino
trziSte. Rekla je da je bitna relacija privrednici-budzet, jer privrednici "pune" budzet, pa bi iz tog budzeta
trebali i da dobiju nesto nazad.

Na kraju sastanka skupu se pridruzio i na6elnik opstine zoran Latinovid, uz pozdrav izelju za uspjesnim
radom Privrednog savjeta, rekao je da Gradi6ka treba iskoristiti komparativnu prednost koju ima.
Nadelnik smatra da se mora jadati dijalog privrednog sektora i lokalne vlastijer to moze uticati na vedu
efikasnost i smanjenje nezaposlenosti.
Rekao je da oiekuje maksimalno zalaganje i uie56e privrede u formiranju budieta, posebno dijela koji
se odnosi na posticaje u privredi i poljoprivredi.
Posebno je naglasio probleme sa kojim se susre6u vo6ari sa podrudja opstine Gradiska, i da je mozda
jedan od modela izlaska iz teske pozicije fo.ima|anje Klastera.
Zakljudioje izlaganje sa odekivanjem da 6e Privredni savjet uspjeti u svom radu, da 6e se pokrenuti
pozitivni procesi i da 6e se stvoiti pozitivni ambijent kako za domade tako iza ino ulagaie.

Sastanak zavrsen Ll '14.15 dasova

U prilogu Zapisnika, spisak prisutnih ilanova Privrednog savjeta igostiju, sa mailadresama ikontakt
telefonima.


